
Tussenbericht Afval

Geachte leden van de gemeenteraad,

Tijdens de laatste besluitvormende raadsvergadering heb ik u toegezegd dat de gemeente met het 
bedrijf Renewi op korte termijn in gesprek gaat om te werken aan een oplossing voor de ontstane 
afvalproblematiek. 
Inmiddels zijn er gesprekken geweest en zijn diverse scenario’s besproken. Eén scenario wordt nu 
verder uitgewerkt waarbij goed gekeken zal worden naar de haalbaarheid, financiën en 
communicatie. 
Ook is in goed onderling overleg besloten om niet verder te gaan met de extra zomerinzameling. Op 
het moment dat ik u meer duidelijkheid kan geven over het scenario waar nu aan gewerkt wordt,
zal ik u hierover informeren middels een Raadsinformatiebrief. De verwachting is dat ik de RIB eind 
augustus aan u kan toesturen. 
Tot slot wens ik iedereen die werkt aan een oplossing veel succes toe om, mede bezien de korte tijd, 
te komen tot een goed resultaat.

Met vriendelijke groet,

Marij Pollux
Wethouder


